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PROTOKOLL NR. 6 2023 

SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE 

2023-12-06 KL. 19:00 VIA ZOOM 

 

     Närvarande: 

     Distriktsstyrelsen 

Delegater från lokalklubbar 

Representanter från rasklubbar 

        

 

§54 

MÖTETS ÖPPNANDE 

Distriktsordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§55 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Den föredragna dagordningen godkändes. 

 

§56 

VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Tina Fridh och 

Ninni Ollén. 

 

§57 

RAPPORTER FRÅN UTSKOTT OCH KLUBBAR 

Avesta BK; Två tävlingsledare är färdigutbildade i bruks respektive agility, och kurser har 

hållits. Bruksläger i spår och sök hölls med c:a 25 deltagare. Intresseträff för specialsök 

har arrangerats. Tävlingar har hållits i flera grenar. Underhåll av stugan har genomförts 

samt en del upprustning. Det är god stämning i klubben.  

 

Borlänge BK; Klubben arrangerar informationskvällar, nu senast i spår. Inomhusträningar 

hålls på torsdagar i Djura Hundhall. Klubben har problem med att planen är blöt, vilket 

behöver åtgärdas. Det är Lucia- och medlemsmöte nästa vecka.  

 

Falu BK; Det har varit ett positivt år med mycket tävlingar och kurser. Klubben satsar på 

aktivitetsdagar, och har hittills haft en om specialsök och en om tävlingsregler. 

Valberedningen har gjort ett gott arbete och har förslag på en fulltalig styrelse till 2024.  

 

Gagnef-Floda BK; Klubben har hållit kurser i flera olika grenar, tävlingar i flera grenar, 

utställning samt flera MH och MT. En noseworkinstruktör och tre tävlingssekreterare har 

utbildats. Klubben har arbetat hårt med sponsring till hallen, som kommer att börja sättas 

upp vecka 6.  

 

Hedemora-Säter BK; Klubben har haft ett bra år med mycket kurser, och det känns stabilt 

inför nästa år med valberedningens förslag på fulltalig styrelse. En medlem kommer att 

utbildas till instruktör under nästa år, och flera tävlingsfunktionärer har utbildats under 

2023. Aktiviteter har hållits för ungdomar, och en späckad hundens vecka gick av stapeln 

under hösten. Det har varit mycket tävlingar, och varje vecka hålls gemensamma 

träningar. Klubben deltog på julskyltning i helgen och sålde en del saker. På lördag hålls 

den årliga grötfesten. Klubben har fått domare, skrivare och två sekreterare i rallylydnad. 
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Ludvika BK; Det har varit få tävlingar men de har genomförts väl med de få tävlingsledare 

klubben har. Det saknas ännu kassör i valberedningens förslag till ny styrelse. Hovawart-

SM har genomförts på klubben. En hel del kurser med många deltagare har arrangerats. 

En ny hall har öppnat i Smedjebacken för tävlingar och kurser. Temakvällarna rullar 

vidare med varierande uppslutning.  

 

Malung-Sälens BK; Träningarna har varit välbesökta, klubben har fått hjälp med planerna 

från kommunen vilket fungerat mycket väl. Det har varit stort intresse för valpkurser. Det 

har arrangerats en del tävlingar under året. Inom kort blir det grötträff för medlemmarna. 

Det har varit svårt för valberedningen att hitta kandidater till alla poster för 2024.  

 

Mora BK; Klubben har haft en uppgång i aktiviteter på klubben jämfört med tidigare år. 

Det har varit stort intresse för de öppna träningarna. Aktivitetspromenader har hållits 

regelbundet. Ett flertal kurser har arrangerats, men ännu fler skulle behövas då intresset är 

mycket stort. Tävlingar har arrangerats i flera grenar och prova på-aktiviteter har hållits i 

samtliga grenar med stort intresse för lydnad och spår. En appellkurs kommer att starta i 

januari som avslutas med träningstävling. Distriktets bruksläger arrangerades på klubben i 

slutet av augusti.  

 

Nedansiljans BK; Det har varit mycket aktivitet med kurser och tävlingar under året. 

Nosework har fått ett lyft i och med en nyutbildad instruktör. Agilitysektorn är aktiva och 

planerar för en stortävling 2024 tillsammans med Mora BK. Flera informationskvällar och 

prova på-tillfällen har arrangerats i bruksgrenarna med högt deltagande. DM i spår och 

sök har genomförts. Måndagsträningarna har haft stor uppslutning. Tre medlemmar 

kommer att gå utbildning till allmänlydnadsinstruktör. Värmepump har installerats i 

stugan och belysningen kommer att bytas ut till led för att minska elförbrukningen. 

Hundungdomen är aktiva på klubben en kväll i veckan.  

 

Hovawartklubben; Mellansvenska avdelningen har lagts ned och de ingår numera i 

centrala klubben.  

 

Schäferklubben; Schäferklubben Gävle har haft två IGP-prov under året. Schäferklubben 

centralt har genomfört dialogmöten vilket varit positivt.  

 

Avel och hälsa; Utskottet kommer att kontakta klubbarna med förfrågan om 

utbildningsbehov för 2024. Dalarnas Kennelklubb kommer att anordna en 

ringsekreterarutbildning under våren, och en fråga går ut till klubbarna om det finns 

intresserade.  

 

Hundägarutbildning; Nästa vecka startar allmänlydnadsinstruktörsutbildning med femton 

deltagare, träffarna kommer att vara både digitalt och fysiskt. Planering pågår inför nästa 

år.  

 

Prov och tävling; Utskottet bevakar utvecklingen av nya SBK Tävling, och Anders 

Östling håller koll på distriktets tävlingar så att inget försvinner i omläggningen. 

Utbildningarna för domare och tävlingsledare i bruks kommer att göras om, utskottet 

avvaktar hur utbildningsplanerna kommer att se ut innan nya utbildningar planeras.  
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SM-gruppen; Arbetet fortskrider i styrgruppen, och rekrytering av funktionärer pågår. 

Avesta BHK hjälper till med spårtävlingen vilket gör att det kan bli fler startande. I 

januari kommer ett första stormöte gå av stapeln.  

 

Styrelsen; Det finns möjlighet att skicka in ansökningar om förtjänsttecken fram till 

årsskiftet. Årsstatistiken ska in till distriktet senast den 19 januari, klubbarna har fått 

information om detta. 

 

§58 

EXTRA KONGRESS 

Förbundsstyrelsen har kallat till extra kongress den 16 december för att fylla vakanta 

platser i styrelsen. Förhandlingarna sker digitalt, och distriktet representeras av Roland 

Hellberg, Anna-Karin Norlander och Kristina Jugas. Nina Christoffersson informerade 

mötet om bakgrunden till händelserna och arbetet som skett inför den extra kongressen. 

Det uttrycktes frustration över bristande information vilket skapar oro i organisationen. 

Valberedningens förslag diskuterades. Förslaget skickas ut till klubbarna, som kan 

inkomma med synpunkter till distriktet senast den 14 december.  

 

§59 

INKOMMEN MOTION 

En motion har inkommit från Lars-Göran Gustafsson, och har tillstyrkts av Malung-

Sälens BK. Motionären yrkar för att förbundet ska stimulera till jämnare fördelning 

mellan kön och åldersgrupper vid nyrekryteringar av medlemmar i organisationen, och att 

detta ska skrivas in i verksamhetsplanen. Distriktsstyrelsen har yrkat på avslag på 

motionen dels med hänvisning till att det saknas förslag på hur det ska genomföras, dels 

med hänvisning till att jämställdhet och ungdomsverksamhet redan finns nämnda i 

verksamhetsplanen. Diskussioner fördes kring hur det på lokal nivå kan göras 

förändringar för att rekrytera fler män och ungdomar till klubbarna.  

 

Mötet beslutade att avslå motionen. Mötet var överens om att andemeningen i motionen 

är viktig, och distriktet kommer att arbeta vidare med frågan.  

 

§60 

ÖVRIGA FRÅGOR 

 Inga övriga frågor. 

 

§61 

NÄSTA MÖTE 

 Årsmöte den 10 mars kl. 15:00 på Scandic Lugnet i Falun. Årsmötet kommer att föregås 

av en lokalklubbskonferens på förmiddagen.  

 

§62 

MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande Nina Christoffersson tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet 

kl. 21:16. 

 

 

Signeras digitalt av ordförande Nina Christoffersson, justerare Ninni Ollén och Tina Fridh samt 

mötessekreterare Anna-Karin Norlander. 

 


